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Svar på spørgsmål fra Rasmus Jarlov (K) stillet den 19. juni 2024.  

Spørgsmål nr. 181: 

”Vil ministeren kommentere notatet og præsentationen fra KOMBIT's foretræde 18/6-24 ved-
rørende cybersikkerhed, jf. FOU alm. del - bilag 186?” 

Svar: 

Cyber- og informationssikkerhed er en prioritet for regeringen. Og for mig som digitaliserings- 
og ligestillingsminister er cyber- og informationssikkerhed i den offentlige sektor et vigtigt op-
mærksomhedspunkt og løbende indsatsområde. 

Derfor noterer jeg mig også og er tilfreds med, at det i aftalen om kommunernes økonomi for 
2025 fremgår, at kommunerne opbygger en fælles enhed til at overvåge de kommunale net-
værk for cyberaktivitet, at regeringen og KL vil drøfte implementering af NIS2-direktivet se-
nere på året, og at regeringen og KL har igangsat en analyse af fælles løsninger for it-drift i 
kommunerne, herunder bl.a. med fokus på cybersikkerhed. 

Med venlig hilsen  

Marie Bjerre 
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